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GLASILU NA POT

Namen tega glasila obxanov KS Portorož je obveščanje občanov 

o najaktualnejših vprašanjih in dogajanjih v družbeno ~ politi

čnem in ekonomskem življenju sedanjega časa, posebno pa informi

ranju obxanov KS Portorož o pripravah in obravnavah najpomembnej

ših gradiv, o pobudah in ukrepih, ki jih morajo obravnavati 

družbenopolitični in samoupravni organi krajevne skupnosti, ter 

jih prek svojih izvoljenih delegatov posredovati in usklajevati 

v družbenopolitičnih in samoupravnih organih v oblini Piran in 

širših družbenopolitixnih skupnostih.

Osnovni namen tega glasila je pravoxasno in najširšo, demokratixno 

razpravo in obravnavo vseh pomembnejših gradiv, pobud in ukrepov 

tako, da bodo stališča in odločitve organov krajevne skupnosti 

odraz mnenja vexine krajanov Portoroža ter da bode s strokovnega 

in političnega vidika nesporne kvalitete.

Predsednik krajevne konference 
SZDL Portorož 

ing. Pavel Marc



KOVA SKUPŠČINA KS PORTOROŽ

Je bila konstituirana na 1. seji 
2. februarja. Skupščino sestavlja
jo naslednji delegati, izvoljeni 
na zborih sosesk ter v tozdih, 
družbenopolitičnih organizacijah 
in društvih:

Iz soseske Vesna:
Berta Černe 
ljubica Mo*nik 
Emil liil

Iz soseske Senčna pot:
Eli o Kusizza 
Marija Bratina 
Kazimira Černe

Iz soseske JHimi kot:
Boris Bekeš 
Dean Cividini 
Karel Marsel

Iz soseske Stara cesta:
Joške Željko 
Josip Vrabec 
Janez Lotrič

Iz soseske Pizine:
Iztok Medvešxek 
Irena Kand sre 
Boris Vuk

Iz soseske Šentjane:
Alojz Čendak 
Heidi Mikuž 
Iztok Turk

Iz soaeeke Beli križ:
Vladimir Sotošek 
Cesarina Smrekar 
Branko Polh

Delegati združenega dela:
Ivanka Merše (Riviera)
Prane Bagar (Palače)
Alojz Celcer (Metropol)
Branko Nedoh (Igralnica)
Mirjam Sosič (Droga-DSS) 
luciano Gamboc (Nanos,trgovine] 
Stanko Abraht (Pomorske šola) 
Tatjana Magazin (šole in VVZ) 
Danijela Juratovec (Banka,SDK) 
Vida Kump(Splošna plovba)
Sergi. j Polh (RTV,domovi,Petrol]

Iz DPO, družbenih organizacij 
in društev:

Pavel Merc (SZDL)
Jože Kova*i* (SZDL)
Ivanke Troha (SZDL)
Jože Tomšič (00 ZK I)
Marko Šetinc (00 ZK II)
Nada Pukšič (ZZB in ZRVS) 
Rozalija Kunc (RK in Aktiv ž.) 
Kaja Ravbar (00 ZSMS)
Claudio Polvi (Skupnost Ital.) 
Aldo Petronio (Skupnost Ital.) 
Marisa Jakomin (Skup.Ital.) 
Giorgio Smilovič (Skup.Ital.) 
Maks Podgornik (Strelska dr.) 
Jovan Nikolič (Šahovsko dru.) 
Albert Rusjan (lovska družina) 
Božidar Cividini (Druš .'upoko.) 
Milan Timi? (Hor tik uit. druš t.) 
Jože Kovačič (Turist.društ.) 
Saša Vukovič (Jacir.ki.Pirat)

Za PREDSEDNIKA skupščine je bil 
izvoljen Boris 3ekeš, za pod
predsednico pa Marisa Jakomin. *

Skupšxina je izvolila novi 
.SVET KRAJEVNE SKUPNOSTI, ki ga 
sestavljajo:

Alojz Petaver 
Janez Bukovšek 
Lina Poljšak 
Lovro Vergolin 
Tomaž Kunst 
Zoran Oražem 
Drago Henigman 
Miroslav Prinčix 
Mitja Živec 
Ratko Simčič 
Franc Rak tel j 
Lilijana Dugan 
Viktor Žerjal 
Bogdan Kozina 
Severin Žerjal

Za predsednika sveta je bil iz
voljen Alojz Petaver, za podpred
sednika pa Janez Bukovšek.

Skupščina je izvolila tudi novi 
PORAVNALNI SVET, ki ga bo Vodil - 
Pero Zovko.
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II pensiero vaga nel passato e vede la donna che ha sempre lottatc 
per 1'esistensa sacrificando se stessa.. Vede la donna con il cesto 
pieno in testa e le xamine in mano? avansare lentamente su r er la 
coli i na sotto il sole di me 2 žogic mo. Vede la donna incamininarsi 
di notte, attraverso boschi, con un carico nascosto nelle scttane 
che cambiera per cibo da portare a časa per i suoi figli. Vede ur? 
donna incredula, chiamata ad esprinere il s no pensiero: e ur: suo 
diritto! Vede una donna fiduciosa, pili sicura di se, parlare, chie- 
dere, pretendere. Cionostante, alla donn? resta tuttoggi il nolte-

madre , educatrice , gnida , sinica, mogli e , conpagna,plice ruoio dn mour-3
autogestrice•»• Piori e feste per 1 'otto 
esprimerle il doiruto riccnoscimento • La

:.srzo non bastano per

e di giomo in giorno fa fronte 
tituisconc l'intera vit? del suc
Agevolare 1< sue cor.cn ni oni , as<

ille t 
nuclec
Lcurare

ant e
ma vive 
"piccole

piu intensamente 
coseT] che ccs- 

del suo ambiente
'assistenza ai bambin:

offrire normale orario e coni! c ioni di/ lavcro, assicurare le pos- 
sibilita di arprovvigionamento rerol&re devono essere impegno 
ccncreto e costante, sfrozc di tutti fin nella piccole unita di 
vita organizzata - la ccmunita Iccale. Tipliore potre essere la 
sua salute, il suo apporto alla vita sociale e d'autogestione e 
ali'ulteriore sviluppo di una vita fisicemente e mentaimente sana 
delle nuove generazioni. 2 questo ls?ugurio!

Kari Sc Jakomin

TRIBUHA;TRIBUNA;TRIBUNA;TRIBUNA;T5

KAJ naši obdani menijo o svojem kr 
vam jih tule posredujemo.

ALENKA PALJK: Pohvaliti moramo
bolj prijazne trgovce. Pri nas 
redno odvažajo smeti, xesar n.pr. 
za Ljubljano ne mor'em rexi *
- Veseli erao, da se nam obeta ob^t 
ljubljena povexana ponudba hrane*
- Nismo zadovoljni, da kmetijska 
zadruga ne nudil zbire umetnih 
gnojil (nitrofoskala, perlita) in 
razkužil (basamida in kaptana), 
kar potrebujemo sa izboljšanje 
strukture zemlje v domaxem vrtu 
in pridelavo zaželenih kvalitet
nih vrtnin.,

ALBIN LkIKLUŠ: Snaga v Portorožu
naj bi bila boljša, stranskih 
ulic ne čistijo. - Hotelska 
podjetja naj bolj sodelujejo, 
sicer ne bodo dosegla boljših 
uspehov. - Za ureditev kraja 
dobi Portorož premalo denarja. 
Center Portoroža ri ure jen.Trgovin 
je "na psu". Kako bo v naprej z 
dobavo kruha? - Avtobusne post.-*-

I BUHA; TRI SUN A; TRI BUNA : TRI BUH'A 

xju? Zbrali smo nekaj mnenj in

je še vedno nimamo. - Kakšna 
bo usoda osnovne šole v Porto
rožu? - Nix ni, kar bi lahko 
pohvalil.

KRISTINA BRATUŠ: Osnovna šola
v Portorožu naj ostane kjer je. 
Otroški vrtec naj bi prilagodili 
zlasti poleti urniku turistixnih 
delavcev. - Potrebovali bi 
ximbolje založeno tržnico. Neka
teri zunanji gostinski obrati 
naj bi bili v sezoni čim dlje 
zvexer odprti. Zlasti mladina 
pogreša manjših lokalov. - Želimo 
več nastopov folklore tudi po
zimi. Oonovili naj bi strokovna 
predavanja. Ob novogradnji 
cerkve naj nebi prezrli tudi 
javno razsvetljavo v njeni oko
lici. Tudi vse druge stranske 
ulice so pomanjkljivo razsvet- 

* ljene. Turisti pogrešajo spreha
jalnih poti.
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LEOPOLD KRCBAT: V Portorožu
je dovolj zelenja, najlepši je 
še vedno stari hotel Palače e 
parkom, stavbo, ribnikom. 
Pogrešamo pa mlekarno, slašči
čarno, mesnico, še eno proda
jalno kruha, ki bi bila boljše 
založena s kruhom, pecivom, 
mlekom. - Za predšolsko in 
šolsko vzgojo smo imeli včasih 
bolje poskrbljeno, imeli smo 
3 objekte, zdaj le enega, pa 
še usoda tega je negotova, 
manjka tudi lokalni promet 
(prevozi) po morju ob naši in 
istrski obali,

CESARINA SMREKAR: Ho no ta to
una maggiore cura per la man- 
tenzione delle zone verdi e per 
la tutela deli'ambiente. Ma io 
vorei parlare della periferis 
compresa fra Bernardino. - Croce 
Bianca, Fisine e Sentiane, dove 
non c' eanche una cafcina tele- 
fonica e dove non ci sono ripari 
dalle intemperie alle fermate 
degli autobus che in certi punti 
sono molto esposte al freddo e 
sila bora. Anche il negozio di 
generi alimentari della Croce 
Biance non risponde pii ai bi- 
sogni degli abitanti, che sono 
piL che radoppiati di numero.

Ing.LJUBICA MOČNIK: Zelo sem
zadovoljna, da so me Portorožani 
po 26 letih bivanja izven doma
čega kraja tako prisrxno spreje
li. - Ni ' mi všex slab odnos do 
okolja, v katerem živimo (zele
nice, palme in drugo) in nena
menska uporaba Virginije.

MILAN CIRK: Malo je izrazito
takega, kar bi lahko resnobno 
pohvalil. Zelo pa mi je všex, da 
v s s j pozimi lahko grem .ob morju 
na sprehod čez plažo do marine.
- Pred desetimi leti sem slikal, 
kar mi ni bilo v Portorožu všex. 
Mnogo tega, kar je na fotografi
jah iz tistih let, je neurejeno

sc danes. 5e vedno ni sprehajalnih 
stez do razglednih to*k (Šentjene, 
Loncan), prav to imam za eno naj
večjih pomanjkljivosti Portoroža. 
Prav tako je problem neurejenost 
okli hotelov.

ZAČELI SO GRADITI NOVO TERMALNO 
KOPALIŠČE

(bš) Ta mesec so v Portorožu, na 
prostoru nekdanje "Vile Dora”, za
čeli graditi novo, sodobno termalno 
kopališče. Zdaj je torej že jasno 
- Portorož bo prej kot v dveh letih 
postal tudi pomembno zdraviliško 
mesto. Kot tak je sicer znan že 
približno sto let - po kopelih v 
fangu (solinskem blatu) in v slanici 
(morski lužini). Stavbo ob Grand 
hotelu Palače naj bi zgradili v 
14 mesecih, zanjo bodo porabili 32,7 
milijona dinarjev. Tu bodo opravlja
li 45 najrazlixnejših zdraviliških 
storitev - od kopeli in masaž, do 
akupunkture, magnetoterapije in naj- 
raznovrstnejših telovadb. Raxunajo, 
ds bo novo termalno kopališče 
pripomoglo k 30% boljši zasedenosti 
hotelskih zmogljivosti v Hotelu 
Palače.

GRADNJA VRTCA V PORTOROŽU

(pm) V skladu z referendumskimi 
odloxitvami o samoprispevku za iz
gradnjo tovrstnih objektov se bo 
gradnja pridela predvidoma sredi 
letošnjega leta. Za Portorož pred
stavlja ta gradnja odrešitev veli
kih skrbi in srexo za marsikatero 
družino in za mnoge naše mal*ke. 
Povdariti je treba, da so naši dele
gati z brezkompromisno borbo in ob 
podpori novih družbenopolitičnih 
struktur obxine Piran končno vendar
le uspeli dosexi uveljavitev odlo
čitve z referenduma o samoprispevki. 
Od sedaj naprej lahko prixakujemo, 
da bo graditev teh objektov pote
kala v skladu z referendumskimi



Z)
odločitvami. Za graditev tega 
objekta je v svoji zaključni fazi 
dokumentacijska priprava, to je, 
izdana je lokacijska odločba, 
izdeluje se izvedbeni projekt, 
zaključuje se finanxna konstruk
cija ter izvaja kanxno usklajeva
nje organizacijskih, tehničnih 
in finančnih vprašanj tako, da v 
mesecu maju ali juniju lahko 
prixakujemo zaxetek gradnje. Objek 
bo stal na lokaciji širšega 
šolskega kompleksa v Portorožu - 
ob Dijaškem domu oziroma ob 
vrtnari ji.

KAKO-JE Z NOVO PORTOROŠKO 
CERKVIJO? -

(bš) Nedalex cd novega termalnega 
kopališča, na prostoru nekdanje 
vrtnarije bodo še v tem mesecu 
prijeli graditi novo portoroško 
cerkev. Gradbeno dovoljenje je 
pristojni občinski komite že izdal. 
(Na to dovoljenje so se sicer pri
tožili štirje krajani.) Pred krat
kim so nosilci naložbe že podpisali 
pogodbo z izvajalcem del - SGP 
Stavbenikom. Vrednost naložbe (gre 
za en objekt in ne za ve*- oojektov) 
so v predračunu gradbenega dovol
jenja ocenili na 60 milijonov din.
¥ cerkvi bo poleg obrednega pros
tora (za 500 ljudi) z galerijo 
še klet, zaklonišče, garsonjera za 
gospodinjo, delovna soba, spalnice, 
župnijska pisarna, pevska soba, 
učilnice in še nekaj manjših 
prostorov* Nova cerkev naj bi 
pomenila tudi obogatitev turisti
čne ponudbe v Portorožu.

PRESKRBAjSPRESKRBAJŽPRESKRBAjapRESKRB

Vzadnjem času je naša preskrba 
vedno bolj problematična. Novi 
potrošniški svet naše KS se bo kar 
najbolj zavzeto vključil v reševa
nje teh problemov. Sprejeti

program dela tega sveta obsega 
(na kratko) naslednje naloge:

- spremljanje stanja preskrblje
nosti z živili in ostalimi 
življenjskimi potrebščinami;

~ spremljanje problematike pro
daje - čgc prodaje, nepotrebne 
vrste pred pulti,ipd;

- prodaja sadja in zelenjave - 
organizacija in delovanje trž
nice v Portorožu;

- problematika uslužnostne obrti 
- pomanjkanje vodoinštalator
je v, elektrixarjev, zidarjev, 
mizarjev ipd.;

- problem avtoservisnih uslug 
ob sobotah, nedeljah in praz
nikih.

Svet potrošnikov bo tekoče reše
val tudi vsa druga vprašanja, ki 
se pojavljajo ob pomanjkanju 
posameznih artiklov, kot je bilo 
n.pr. oo pomanjkanju plina.

Potrošniški svet deluje v ses
tavi: Zdravko Vetrih, Marko 
Šetinc, Jože Kovačič, tiari ja 
Mslly, Nada Pukšix, Ivanka Troha, 
Marin Aljinovi*, Stepan Strižič, 
Slavica živec, Marija Petronio 
in Herta Grahor. Za uspešno 
delovanje sveta je nujno potrebno 
tesno sodelovanje s prestavniki 
trgovine na eni strani in predvsem 
z ebxani - potrošniki na drugi 
strani. Posredujte čianom sveta 
vaša opažanja, pripombe in pred
loge !

Predsednik potrošniškega sveta 
Zdravko Vetrih je takole ocenil 
trenutno stanje preskrbljenosti 
v Portorožu: Sladkorja, olja in 
pralnega praška je dovolj in 
lahko prixajumemo, da s temi 
artikli ne do težav. Kave ni, od 
mesa pa se dobi le kuretina*
Drugo meso dobivamo ooxasno v 
zelo majhnih kolixinah. Preskrba 
z vsemi ostalimi artikli je za
dovoljiva .

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx



ALI JE V TOZD IGRALNICA CASINO 
NASTALA DRUŽBENA ŠKODA? 
(PoLBelegatskem poročevalcu”)

Komisija za družbeno nadzorstvo 
SO Piran je na seji dne 1/2-33 
obravnavala pobudo zbora krajevnih 
skupnosti z dne 24./1.-83, ki 
nalaga komisiji, naj ugotovi, ali 
je resnično, da je v Igralnici v 
Portorožu nastala družbena škoda 
zaradi tega, ker gostje Igralnice 
zaradi pomanjkanja parkirnega 
prostora odhajajo drugam, na par— 
kirnem prostoru pa stojijo avto
mobili delavcev igralnice. Prav 
tako naj komisija ugotovi, ali sa 
navedene pomanjkljivosti še ponav- 
ljajo. Navedena pobuda je nastala 
ob ooravnavi smotrnosti gradnje 
garažne hiše v Portorožu. Obravna
va je potekala na zboru krajanov 
v Portorožu.
Komisija je v razpravi skupaj s 
predstavnikom TOZD Igralnica 
ugotovila naslednje:

1. Del parkiri.š*a pred igralnico
je rezerviran izključno zs goste 
Parkirišxe pred hotelom Metro 
pol pa lahko koristi vsakdo, 
predvsem gostje hotela. Trditev, 
da je nastala družbena škoda 
(4 milijarde), ker gostje niso 
imeli parkirnega prostora in 
so odhajali drugam, nima osno
ve, Igralnica sama 3krbi sa to, 
da njeni parkirni prostori ni 30 
zasedeni z avtomobili delavcev, 
vendar pa se to občasno vseeno 
dogaja.

2. V zvezi s smotrnostjo gradnje 
garažne hiše je bilo ugotovlje
no, da je bila gradnja predvi
dena že v prejšnjem srednje
ročnem planu, vendar so se kas
neje tej gradnji odrekli. Sedaj, 
ko TOZD Igralnica širi svoje 
prostore, mora skladno z zako
nom, graditi tudi ustrezno zak
lonišče,

3. TOZD Igralnica se je s hotelom

Metropol dogovorila, da bo to 
zaklonišče večnamensko :.n bi 
nad zaklonišče:© ureailiparkirne 
prostore za _80 vozil, Glavni 
projekt je narejen, prav tako 
so zagotovljena sredstva, loka
cijska odloxba pa bo v kratkem 
izdana. S to izgradnjo bi bili 
odpravljeni tudi očitki glede 
parkiranja. Istočasno bi odpra
vili gnexo pred vhodom v Igral
nico in parkiranje na dovoznih 
poteh sosedov,

Komisija je sklenila, da se navede
ne ugotovitve posredujejo tudi de
lavcem Metropola oziroma TOZD Ig
ralnica s priporoy'ilom, da ne puš
čajo 3vojih. vozil v neposredni 
bližini hotela oziroma igralnice. 
Prav tako komisija priporoxs KS 
Portorož, da ponovno organizira 
razpravo glede gradnje garažne . 
hiše in k razpravi povabi tovariša 
Antona Spinellija, kot predstavni
ka TOZD Igralnica, da delegaciji 
krajevne skupnostiin krajanom po

jasni oziroma obrazloži zadevo.

ŠESTI TKE!ČESTITKE!ČESTITKE!ČESTIT

Majhen, a zelo delaven kolektiv 

portoroškega krojaštva je slavil 

14. januarja 35-ietnico.

Vedno dovolj dela, dobra kvaliteta 

in nobeno leto izguba. Kdo jim ob 

tem nebi od srca čestital, saj so 

prav tako potrebni, kot šola, kot 

Avditorij, ali denimo kot Splošna 

plovba. In res naši so... 

čestitano!

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX



GLEDALIŠKI ABONMA 
V AVDITORIJU PORTOROŽ

Za leto 1983 organizira na S 
Avditorij v sodelovanju z ob
činsko kulturno skupnostjo in 
komisijo za kulturo pri obxin- 
skem sindikalnem svetu, gleda
liški abonma za 10 predstav.
CERA ABONMAJA: 
odrasli 800 din 
šolska mladina 400 din.
Nakup abonmaja je možen pri 
osnovni organizaciji sindikata 
v vaši TOZD ali pa neposredno 
v Avditoriju. (Abonmajska 
vstopnica je prenosljiva.)

PREDVIDENI PROGRAM:

1. SNG Drama Ljubljana:
Dario Fo - KOMIČNI TEATER 
(enodejanki "Marcš&lfa" in 
"Pleskarji nimajo spomina") 
v režiji Marija Uršiča.

2» SNG Drama Ljubljana:
Roland Bubilisrd - NAIVKE 
LASTOVKE v režiji Jurija 
Součka.

3. Mestno gledališke Ljubljana 
Ivo Brešan - HUDIČ NA FILO
ZOFSKI FAKULTETI v režiji 
Žarka Petana.

'4: SLO Celje:
Artur Schnitzler - RAJANJE 
v režiji Francija Križaja.

5. Mladinsko gledališče Ljublja
na: Filipčič - UJETNIKI SVO
BODE (eli Medejina otroka).

6. PDG Nova Gorica:
Ivan S. Turgenjev - MESEC 
DNI NA KMETIH v režiji 
Mirana Herzoga.

7. SSG Tret:
Titus Marcius Plautus: HVA
LISAVI VOJAK v režiji Mileta 
Koruna.

8. SSG Trst:

Piero Chiara ~ BEIKTEV v 
režiji Marija Uršika.

9. Baletna skupina Lidije Sotlarj 
ODLOMKI IZ DEL KLASIČNEGA

BALETA&
10. Godalni kvartet Krajnik: 

KONCERT VEČNO MLADIH MELODIJ;

AKTIVNOST STRELSKE DRUŽINE 
PORTOROŽ

Na DRUŽINSKEM tekmovanji: 5./2. 
na strelišču v Avditoriju je 
nastopilo 15 xlarov SD Portorož. 
Družinski PRVAK sezone je po3tal 
dolgoletni Član SD Tedy Kavrečič.

Normo za :iastop na občinskem 
prvenstvu (320 od 400 možnih 
krogov) je doseglo 10 članov in 
dva mladinca.
Najbolje uvrščeni:
1. TEDY KAVREČIČ 365 krogov
2. BIČIČ ELIO 359 krogov
3. ORAŽEM ZORAN 353 krogov.

OBČINSKO prvenstvo je bilo 10./2. 
v Avditoriju. Sodelovalo je 
21 tekmovalcev.
Rezultati ekip:
1. II.KORPUS PIRAN 1085
2. PORTOROŽ 1039
3. IX.KORPUS PIRAN II 1025 
Primladincih sta ČENDAK IVAN 
in VINKOVIC ZORAN dosegla drugo 
in tretje mesto.

Na REGIJSKEM prvenstvu 27./2. 
v Avditoriju sta bila nabolj 
uspešna člana SD Portorož Tedv 
Zavrli*, ki je zasedel 9. mesto 
in Biči? Elio, ki je zasedel 14. 
mesto. Skupno je nastopilo 30 
strelcev in strelk iz treh obal
nih ob*in, najuspešnejši pa je 
bil. Grželj Edvard iz Pirana z 
56I krogi (od 600 možnih), kar 
je tudi novi regijski rekord.
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx



ŽELITE ODGOVORE NA AKTUALNA VPRAŠANJA?
Pridite n« pogovore, ki Jih bomo redno organizirali e 
strokovnjaki, družbenimi delavci, ki nam bodo lahko marsikaj 
koristnega povedali in pojasnili.

Prvi tak pogovor bo
V getek1_ll._marca_ob_l§.°°_uri=v_se^ni_dvorani 

Splošne plovbe v Portorožu.

Pogovor o ZDRAVSTVU bo vodila naša krajanka 

TATJANA KOSOVEL
predsednica zveze zdravstvenih skupnosti Slovenije.

NAŠE GLASILO

Prva številka glasila krajanov Portoroža je predstavitev 
zamisli, ki se je izoblikovala v informativni skupini naše 
krajevne skupnosti.

Skupina je bila ustanovljena v zadetku februarja s sklepom 
sveta KS Portorož in jo sestavijamo:Gustav Guzej, Tomaž Kunst, 
Branko Folh, Boris Šuligoj in Boris Vuk. Pričujoxe glasilo 
naj bi bilo ena izmed oblik delovanja te skupine, ki jo s to 
prvo številko dajemo v presojo krajanom.

Zavedamo se, da naša akcija lahko vzbudi pomisleke, zlasti v 
zvezi z varčevanjem in stabilizacijo. Naša skupina meni, da 
so na podroxju informiranja potrebe in zshteve tako nujne >1 da 
jim moramo biti kos tudi v teh zaostrenih razmerah. Tudi ustrezno 
informiranje je namrex eden izmed nepogrešljivih elementov 
stabilizacije odnosov v družbi, s tempa stabilizacije nasploh.

Ob upoštevanju potreb in na drugi strani omejenih možnosti 
smo si zamislili glasilo v obliki, kot je sedaj pred vami. 
Izhajalo naj bi približno enkrat mesečno, v nakladi 600 izvodov, 
tako da bi prišlo v vse naše družine. Pri tem bodo materijalni 
stroški za izid ene številke znašali približno 3.500 dinarjev.
Tu gre le za papir in tisk, pisanje prispevkov in urejanje pa 
bo brezplsxno, prostovoljno delo xlanov informativne skupine 
in drugih sodelavcev.

Upamo, da boste to glasilo sprejeli za svoje in da se boste v 
kar najvexji meri. vključili v njegovo oblikovanje. Vse zamisli 
in prispevki so dobrodošli, prav tako kritixne pripombe. Kajti 
naše glasilo bo lahko zaživelo le z sodelovanjem in podporo 
krajanov in le tako bo lahko doseglo svoj namen.

Za informativno skupino: Boris Virk

GLASILO KRAJANOV PORTOROŽA, izdaja informativna skupina sveta 
KS Portorož, odgovorni urednik Bori. s Vuk
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DELOVANJE SVET A KRAJEVNE 
SKUPNOSTI

že v prvi številki našega glasi
la smo poročali o izvolitvi nov
ega sveta naše KS. V Času od iz
volitve (2. februarja) je svet 
obravnaval številne zadeve iz 
svoje pristojnosti.

NA PRVI SEJI 9.febrarJa so bile 
izvoljene komisije svet a s

KOMISIJA ZA GOSPODARSTVO, ki Je 
hrati tudi delegacija za skupšč
ino SKIS in za skupščino Enote 
za upravljanje s stavbnim zem
ljiščem- čl an i s
- Bogdan Kozina (predsednik)
- Mitja živec
- Lovro Versolin
- Miroslav Prinčič
- Severin žer j a 1
- Radko Simčič

KOMISIJA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI, 
PRORAČUN IN FINANCE, člani =
- Janez Bukovšek (predsednik)
- Vik t or žerj al
- Franc RaktelJ
- Lina Polj anšek
- Lilijana Dušan
- Zoran Oražem

SVET POTROŠNIKOV, člani s
- Zdravko Vetrih (predsednik)
- Mark o Šetinc
- Jože Kovačič
- Marij a Mal 1y
- Nada P u k Šič
- Ivanka Troha
- Mar in Al J inovič
- S t ep ea n St r i ž i C
- Slavica živec
- Mar ij a Pet ronio 
~ Herta Grahor

SKUPINA ZA INFORMIRANJE, člani s 
- Tomaž Kunst (predsednik)

OPERAZIONE DEL CONSIGLIO DELLA 
COMUNITA' LOCALE

G i a ' n e 1 p r- i ni o n u m e r o del n o s t r o 
periodico abbiamo menz ionato le 
elezioni del nuovo consislio de- 
lla nostra comunita' locaie« Nel 
periodo dal le elezioni in poi il 
consislio ha dibattuto numerose 
suestioni dal la propria compe- 
t enza.

ALLA PRIMA SEDUTA, il 9 febbraio 
sono state elet te le conmssioni 
del consislio:
LA COMMISIONE PER L'ECONOM7A,che 
allo steso tempo funse da dele- 
gazione per 1'asemblea del la CIA 
per le attivita' comunali e per 
1'assemblea dellvUnita per lNam- 
ministrazione del terreno edif i - 
cabile. I membri sono:
- Bogdan Kozina (il presidente)
- Mitja živec
- Lovro Vergolin
- Miroslav Prinčič
- Sever i n žerj a 1
- Radko Simčič
LA COMMISIONE PER LE ATTIVITA%SO
CIALI, IL BILANCIO E LE FINANZE.
I membri •
- Janez Bukovšek (il presidente)
- Viktor Žerj a 1
- Franc Raktelj
- Lina Polj anšek
- Liljana Dušan
- Zoran Oražem
IL CONSIGLIO DEI CONSUMATORI, i 
membri=
- Zdravko Vetrih (il presidente)
- Mark o šet inc
- Jože Kovačič
- Marij a Mal 1y
- Nada PukŠič
- Ivanka Troha
- Mar in A1 j inovič
- Stepan S t riŽič
- Slavica živec
- Marija P e t r onio
- Herta Grahor

IL. GRUPPO PE R LE INFORMAZIONI , i 
membr i s



- Boris šu1i90J
- Gustav Guzej
- Boris Vuk
- Branko Polh

- Tomaž Kunst (predsednik)
- Boris šulisoj
- Gustav GuzeJ
- Boris Vuk
- Branko Polh.

Na tej seji je svet dal pozitiv
no mnenje k vlogama za priglasi
tev gradbenih del.(Vloga Gerželj 
Serenele in Edvarda* Ladjedelni
ca reber 34* ter vloga Kozina 
Bogdana* Belokrižka cesta 66.)
Ob tem je svet sklenil* da je 
treba izdelati kriterije za iz
dajanje takih mnenj in da je tr
eba pred obravnavo vlog na svetu 
pridobiti mnenje odbora soseske.

NadalJe Je svet na teJ seJi ob- » 
ravnaval priprave oz. začetek ! 
gradnje cerkve* novih Term in l 
adaptacije hotela Palače. !

NA DRUGI SEJI 16. februarja Je
svet obravnaval in sprejel svoj
PROGRAM DELA za „leto 1983. Ta
prgram vsebuje naslednje naloge;
- KonstituiranJe"sveta
- Imenovanje komisij
- Aktiviranje odborov sosesk
- Obravnavanje gradiv za delega

cije skupščin DPS in SIS
- Izdelava novesa statuta KS
- Stalna skrb za pospešitev iz

delave zazidalnega načrta Por- 
toroža* za izboljšanje oskrbe* 
izgradnjo trgovine v Ftzinah* 
začetek gradnje vrtca in šole.

~ Uresničevanje zahtev občanov* 
ko so! vzdrževanje in čiščenje 
poti ter osvetlitev* ureditev 
in vzdrževanje parkov* posta
vitev tržnice za zelenjavo* u~ 
reditev parkirnih prostorov in 
in parkiranja ob cestah* pop
ravilo Stare ceste in Ceste 
rabskih žrtev* ureditev cestne 
signalizaciJe* gradnja spreha
jalnih poti ter namenska pora
ba sredstev turistične takse.

Alla presente seduta il consis- 
lio ha espresso il parere posi- 
tivo sulla notifica dei lavori 
di construc ione. (La donianda di 
GerželJ Serenela e Edvard *Sal ita 
del cantiere 34* nonche' la do
nianda di Kozina Bogdan * St rada di 
Croce bianca 66.)
In merito a cio' il consiglio ha 
deliberato che devono essere e- 
laborati i criteri per il ri1as- 
cio dei simili pareri e che pri- 
ma del dibattimento del le doman- 
de ai consiglio si deve acsuisi- 
re il parere del comitato dell'a- 
bitato.
Il sesuto il consiglio ha drbat- 
tuto alla presente seduta il 
preparat ivr ovvero lMnizio dei 
lavori di costruzione della chi- 
esa* del le nuove Terme eiiria- 
ddatfcamento del 1valbergo Palače.

ALLA SECONDA SEDUTA* d.d. 16.fe- 
bbraio il consiglio ha dibattuto 
e aceolto rl proprio PROGRAMMA 
DI LAVORO per Lxanoo 1983. Il 
presente prosramma include i se- 
suenti cofflPiti*
- La const ituzione del consigl io
- La n imina del le commissioni
- L'at t i vaz i one dei comitat ? de- 

»1 b ah ifcafc i
- Il dibatt iseento dei materiali 

pfir is delesazioni delle ass 
emblee delle OSP , e CIA

V - L'elaborazione del nuovo sta- 
I tuto del la CL

- Cura permanente per 1'increme- 
nfco del1'elaborazione del pia
no particolaressiat o di Porto- 
rose* per iI mi slioramento de- 
11'approvigionamento* la cost- 
ruzione del n^aozio a Fisine* 
lvtQizio della costruzrone de
li ‘asilo e della scuola.

- La realizzazione del le richie- 
ce deslt abitanti della loca- 
litap' **ual i seno« la manufcen- 
ziane e la netezza delle stra- 
de nonche' 1 ' i 11uminazione * la 
ordinazione e la manutenzione 
dei parch i * la collocazione del 
mercato per la verdura* la si- 
stemazions dei posti di pare-

'
'i

• ifes
sllfl

hesgio e del 
le s t rade * i 1 
la Strada vec

parcheggio 
risanament o 

c h i a e della

lunaO 
del - 
St-
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Na tej seji Je svet še sprejel 
sklep o sklica zbora krajanov v 
zvezi z gradnjo garažne hiše pri 
hotela Metropol ter predlog de
legacij i KS, da v skupščini zah
teva tolmačenje programa gradnje 
j avnih zakIonišč.

NA TRETJI SEJI 24. februarja Je
svet sprejel naslednje sklepe:
- Kletni prostori v zgradbi KS 

Obala 16* se daJo v najem Da
rinki Gustinčič za gostinski 
lokal.

- H gradivu za sejo skuščine SE 
za upravljanje s stavbnim zem
ljiščem ima svet pripombo:
Svet se ne strinja s predlogom 
po katerem bi iz finančnega 
načrta enote v letu 1983 izpa
dlo financiranje komunalne u- 
reditve pri izgradnji vrtca v 
Portorožu.

- Daje se soglasje Hotelu Palače 
za adaptacijo hotela Helios.

NA ČETRTI SEJI 24. marca Je svet
sklenil:
- Zaradi nezadovoljstva krajanov 

ob zapori ceste in poti zaradi 
gradnje novih term in cerkve 
se skliče zbor krajanov priza
detih sosesk - pogovor s pred
stavniki občinskih or ganovr in
vestitorja in Izvajalcev,,

- V informativno skupino se dod
atno vkluči Cesarina Smrekar.

- Dela za obnovo fasade in stre
he poslopja 0P0 (Obala 16) se 
oddajo podjetju KOGRAD za zne
sek 970.QGOrQ0 din.

rada delle vittime di Rab r 
Pord i namento della segnaliza- 
zicne stradaler la costruzione 
delle viottole da passegsio 
n o n c h e v 1 ' i m p i e g e d i d e s t i n a - 
zione della tassa tur istica.

Alla presente sedata il cosislio 
ha accolto pure la delibera sul- 
la convocazione del comizio deg- 
li abitanti 1 očali in meri to al
la costruzione della časa di au- 
torimessa presso 1'alberso Met
ropol nonche' la proposta alla 
delegazione della CLr perche 
richeda a 11 vassemb1ea la spiega- 
zione del prosramnia della cost
ruzione dei rifugi pubblici.

! ALLA TERZA SEDUTA d.d. 24 febb- 
l raio* il consislio ha accolto le 
I sesuenti deliberes 
! - I van i di cantina nell'edifi-
! cio della CL Lunsoiaare 16* st
\ danno in affito a Darinka Gus-
» tinčič per rl locale albersht-
! er o.
J - Al materiale per la seduta de- 
! llvassemblea dellv Unitas per
! 1'aminist r azione del tereno e-
! dificabile il consislio ha es-
i presso un'osservazione:
i II consigli o non e' d“accordo
! con la proposta in base alla
! suale sarebbe stato omeso dal
! piano finanziario per il 1983 
\ il finanziamento della sistem-
! azione comunale alla costruzi

one deli' asilo di Portorose.
\ - Si da il consenso al Hotel Pa-
[ lace per il riadattamento deli
J alberso HeTios.

ALLA GUARTA SEDUTA* d.d,24 maržo
il consigi Ig ha deliberato?
- A causa del maleonten to desl « 

abitanti locali in meri to al 
blocco della strada e della 
viottola a causa della costru
zione delle nuove terme e del
la chiesar si convoca il comi- 
zio degli abitanti locali c o - 
invoti - il coli osulo con i 
rappresenti degli organi comu- 
nal ir de 11'invest itore e desli 
esecut orr.

- Nel grupp o per le informazioni 
si include in addizione Cesa- 
rin a Smrek ar .

- I lavori per il riaddattamento 
della facciata e del tetto del 
ledificio delle OSP (Lungoma
re 16) si consegnanoalla dit- 
ta KOGRAD per la Somma di di-



........... .............................   ! nar i 970.000*00.

PETA SEJA SVETA je bila 12- ! LA OUINTA SEDLITA DEL CONSIGLIO
aprila« Na tej seji je svet dal i si e' tenuta d.d. 12 aprile.Alla 
pozitivno mnenje ! presente sedut a i 1 cos I91 io ha
- za ureditev srednjeveške trž- ! espresso il parere positivo il

niče ob hotelu Heliosr • merito a
- za ureditev solarija na strehi ! - la sistemazione del mercattf me-

objekta Plaža lir I dioevale accanto all^alberso
- za nadzidavo stanovanjske hiše I Helios*

Emila Černetiča* Vilfanova 19* ! - la sistemazione del šolario
- za obzidava in pokritje balko- J sul tetto del fabbricato Plaža

na Pavlu Marcu* Fizine 15* • i II (Sf> ia?9 la II)*
- za izsradnJo pešpoti od Avdi- ! - la sopraedificazione della ca-

torija do Valete (pobuda Hote- ! sa di abitazione di Emil čer-
lov Palače)- » netič* Via Vilfan 19*

........................................................-........................... ! - la ccstrazione dei »uri e la

.....................    I copertura del terazzo di Pavel

......................................    S Marc* Fisine 15*

.......................................... .. ........................... .. i - per la costruzione della viot-

. . ......... ...........................  i toladall' Auditorio a Valeta

...r.-.........................  \ (iniciativa di Hoteli Palače).

............................................................- * . . . I ...................... ................................. ................
Svet Je sprejel še naslednje sk~ \ Il consi&lio ha accolto anche le 
lepe: i sesaenti deliberes
- Radio klubu Piran se odda vi - Al Radio club di P!rano vi ene

najem del prostorov v domu na J affitfcata una part e dei vani 
Belem križu. i nelia -časa su Croce bianca.

- Lovski družini se odda v najem J - Ai caeciatori v i ene affittato
prostor v provizoriJu na Belem » il vano del provvisorio su Cr-
križu. « oce bianca.

- Svet priporoča KK SZDL* da po- ! - Il cosislio raccomanda ali a
masa pri ustanavljanju skupno- I conferenza locale dellxASPL di 
st i stanovalcev v stanovanjsk- I a j ut are alla fondazione del 1. e
ih hišah Obala 67* 71* 75. • comunita' desli in^uilitti ne)-

.......r........................ I le čase di abitazione a Lunso-

..................................... .... S mar e 67*71*75.

i

IZ FINANČNEGA NAčPsTA KS PORTOROŽ 
za leto 1983

R&kapit u1aciJ a r azpored\1 ve pri
hodkov:
- Za redno dejavnost KS

- Za popravilo zsradbe
Obala 16 '

- Za amortizacijo zsradbe 
Obala 16

- Za upravljanje zgradb

- Za financiranje programov 
KS po sporazumih

- Namensko za ceste šen t 
(prispevek krajanov)

781.419*00
i

d in
i

151.861 * 45 
•

d i n

120.682 * 00 
i

d i n

60.000*00 d i n
1 i
646.552*00 d i n
e !

25.102*00
*

d i n

785.616*45 d i n

DAL PIANO FINANZIAP10 DELLA 
DI P0RT0R0SE per !xatmo 1983

CL

Recapitoiazione della ri part«'si- 
one deile en t ratez

per le attivita' resola- 
ri del la CL.
per le riparazioni del- 
l^edificio Lunsomare 16. 
per 1xammoprtamento del- 
lNedificio Lunsomare 16. 
per 1xamministrazione 
dei fabbricati- 
per il finanziamento dei 
programi della CL. 
di destinas ione per le 
st rade di Santiane-

SKUPAJ T 0 T A L E

**** ** **** ***** *#•*• *************** **************** *************** ******
*********************************************************************
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> ZAPLANKANO< MORJE

Od Lucije dc Pirana Je le nekaj ! 
stotin metrov obal er katere si J 
ne lastijo posamezne delovne or- J 
sanizaciJe« Ena takih Je bilar a ! 
le do letos* obala pod Bernardi- ♦ 
nom.
Nedavno so tudi ta del obale za- l 
teli ograjevati in odslej ho*tu- \ 
di tukaJ treba plačevati vstop-* 1 
n ino za kopanje. Mi pa se sponi i- « 
nJamo* da so ob graditvi Bernar- i 
dina krajani tega dela Portoroža ! 
dobi1i zasotovi1«T da bo tu oba- » 
la javna* da torej ne bo treba « 
Plačevati vstopnine« S
Nejevoljnim občanom Je lahko v * 
majhno uteho dejstvo* da bodo * 
peščino primerno uredili in da I 
bodo domačini lahko dobi1i celo- 1 
letno vstopnico pg zmerni ceni« £ 
Urejevalci plaže »eni Jo* da po- t 
biranie vstopnine .ni v nasprotju i' 
z ustavnim določilo«* po katerem S 
Je morJe s priobalnim pasom iav- i 
na dobrina in si sa zato nihče ? 
ne sme prilaščati. Pravi J o* da t 
kopalci ne plačujejo dostop do ! 
morJ ar pač pa stroške ureJanJ h ‘ 
plaže in druge usluse. I
Maj bo tako ali drugače* vf*ra- I 
šanJe Jer če Je takšen način ? 
zbiranja denarja za urejanje ko- I 
pališč res najbolj primeren za < 
k ra.i * ki živiš tur? zrnom.

BREZ SOGLASJA KRAJEVNE SKUPNOSTI l

V la&nJše« od obeh solinskih skl- ! 
adišč (nasproti bencinske črral- * 
ke> so nedavne ured i 1 i skladišče > 
živil ir? p i Jafi za gostinske or- f 
sanizacije, že tako ozka cesta ' 
Je sedaj še bol J zatrpana z voz i - 
li* pred sam vhod pa so posta
vili dve kontejnerski baraki. 
Ureditev* ki so Jo izvedli mimo 
soglasja krajevne skupnosti* je 
vzbudila med občani veliko nego
dovanja. Delegacija krajevne sk
upnosti je postavila delegatsko 
vprašanje* kdo je odobril takšno 
ureditev* ki ni v skladu s pro
metnimi predpisi* niti ne sodi v 
koncept ureditve tur isti finesa 
kraj a.
0 odgovoru na delegatsko vpraša
nje bomo Še poročali. že zdaj pa 
Je jasno* da so to >spako< sredi 
'J or t or oža ur ed i 1 i z d o vo 1 j en J eni 
pristojnega upravnega orsar

PORTOROŽ - CLOCHMERLE

Mnogi se Še spominjate duhovite 
satire o francoskem mestu Cloch- 
nierlu, po kateri Je bil posnet 
sila zabaven film. Portorož ima 
vse možnosti, da postane vreden 
konkurent tesa francoskega mes
teca.
Dobrih petnajst let Je minilo* 
odkar so podrli nekdanji kulturni 
dom sredi Portoroža* ki Je poleg 
ostalega premogel tudi edino Ja
vno stranišče v našem kraju.
Od takrat se je že marsikateri 
sprehajalec v Portorožu znašel v 
zadregi* Če ga Je presenetila po
treba iti tja* kamor gre cesar 
peš.
>Saj Je dovolj gostišč* hotelov*< 
zmigujejo nekateri. To Je sicer 
res* toda marsikomu Je nerodno* 
če mora iskati stranišče v loka
li uc Pa tudi tam niso nič k a. j nav
dušeni nad sostom* ki pride k 
nji« samo na stranišče.
Us! iko priponah in predlogov Je že 
Že bilo? vendar se zadeva ne pre
makne naprej * vsa pr * zadevanj rs 
so kot bob ob steno.
Kaj ko bi se vendarle zgledoval? 
po Chlochraerlu ?n se lotili gra
dnje stranišča kot fomembn^ga 
družbenega objekta. Kar navsezad
nje tudi čisto zares Je!

Spomini dolgoletne portoroške 
turistične delavk e s 
PRED 34 LETI ROJSTVO POVOJNEGA 
PORTOROŠKEGA TURIZMA

Dandanes Je Portorož pojem za so
dobni turizem. Prvi koraki turi
zma v našem kraju p a so bili kaj 
nebos1J eni .
>Let a 1949 je bila v Portorožu 
ustanovljena >potovalna pisarna< 
kot obrat koprskega hotela >Ri- 
viera-Turist<n V naslednjem letu 
Je iz te pisarne nastalo samost
ojno podjetje >Adria—Turist <• 
Dejavnost tega podjetja Je obse
gala recepcijo* organizacijo iz
letov* valutna ^osle ter izdaja- 

i janj e privatnih sob.< Tako se
I teh začetkov spominja Ivica Gos —
I tiša* k* Je bila poles Mire Po- 
I točar in Zdenke Filiferovič ena 
! prvih turističnih delavk v Porto- 
! r o ž u .
J >Tak rat Je bilo v hotel ih Hel ios*
J Istra* Central* Partizan in Orion 
j v Portorožu* ter v Metropola in v



Rotondi v Piranu skupno nekaj 
nad 200 ležišč?< prebira iz svo- 
j ih zapiskov Ivica G o s t i S a . >Le
ta 1950 Je Putnik pripeljal iz 
Ljubljane 52 skupin izletnikov 
v Portorož pa so radi prihajali 
t'.di tržaški Slovenci, še zan i - 
ni i vost ? ki bi današnjim sost inč
em morda ne šla v račun s Julija? 
avgusta in septembra skupinskih 
izletnikov niso sprejemali? ker 
so bila turistična ležišča name
njena individualnim gostom.< 
še nekaj podatkov iz zapiskov I- 
vice 9 o s t i š a :
Leta 1950 je mednarodna kolesar
ska dirka vodila skozi Portorož? 
takrat sa je obiskalo kar 250 
sostov. Ko je bila istega leta 
gospodarska razstava v Kopru? je 
gostil Portorož po 150 obiskova
lcev dnevno.
>Adria-Turist<? ta naša prva tu
ristična agencija si je zadala 
tudi nalogo organizirati izlete. 
Ker pa ni bilo dovolj ladij in 
avtobusov? so iznajdljivo iskali 
nove možnosti. Začeli so proda
jati razglednice? posredovali so 
rezervacije tudi za počitniške 
kraje na Gorenjskem. (Morda bi 
tudi dandanes bilo kaj takega 
k orist no! )
In za konec še nekaj za današnjo 
raboi
>Adria-Turist< je prvi uvedel 
turistično takso. Ta pa je bila 
namenjena izključno vzdrževanju 
parkov in turističnih naprav ter 
za lepo podobo kraja. Zakaj ne 
sledimo temu zgledu?!

NOVI TRŽNICI
V teh dneh je Portorož takorekoč 
hkrati dobil kar dve novi tržni
ci? pa saj je bil tudi res kar 
predolgo brez vsake...
Turistična tržnica? imenovana 
>srednJeveška<? na ploščadi ob 
Koprski cesti - tam? kjer so prej 
kraljevali avtobusi in blatne 
luže - je že v teh prvih dneh po
kazala? da je nakaj takega Porto
rož nadvse potreboval. Očitno je 
v portoroškem turizmu zavel nov 
veter (tudi sicer!)? kar lahko 
vsi s k u p a j toplo pozdravimo!

Zelenjavna tržnica za avtobus
no postajo še ni zaživela? upamo 
pa? da bo tudi ta o dig r a1 a svojo 
vlogo? tako v sezoni? kot tudi 
sle er.

ZAUŠNICA H I S NI SAMOUPRAVI

> To j & klofuta hišni samoup
rav i ! < je r e k e i sodnici Karel
Kokotec? eden izmed devetih st
anovalcev bloka na Letoviški 15, 
ki so bili v mesecu aprilu na 
piranski enoti temeljnega sodiš
ča obsojeni na zaporne kazni od 
enega do dveh mesecev. Obsojeni 
so bili po 177. členu kazenskega 
zakonika - zaradi kaznivega de
janja poskodaovanja tuje stvari.

Lahko bi kdo pomislil? da gre 
za obsodbo skupinice huliganov? 
ki so po Portorožu razbijali u- 
lične svetilke. Vendar je stvar 
povsem drugačna - gre za skupino 
resnih? osveščenih? družbenopol
itično zelo aktivnih občanov.

Njihov >zločin<? zaradi kate
rega so bili tako ostro kaznova
ni? pa je tale: Z lastnimi roka
mi so realizirali sklep zbora 
stanovalcev - porušili so beton
ski zidec (po uradni oceni vred
en 10.000 din)? ki je bil Prad 
njihovim blokom postavljen na 
željo enesa stanovalca in to na
vkljub nasprotovanju vseh osta
lih st anovalcev.

Z rassodbo občinskega sodišča 
je zadeva? ki se vleče že od za
četka leta 1979? dobila nepriča
kovan epilog? ki pa sa lahko ra
zumemo na različne načine. So
dišče Je pri razsodbi menilo? da 
>wora biti kazen v opomin »n vz
gojo njim (obtožencem) in tudi 
drugim? da se medsebojni odnesi 
predvsem pa sporne okoliščine za- 
radizemljišča? urejajo na drug 
način - v upravnem ali pravdnem 
post op k u....<

Pri tem? kot da je sodišče sp
regledalo dejstvo? da so stano
valci dejansko poskušali uvelja
viti svojo pravico na >normalen< 
način na vseh instancah (do vrh
ovnega sodišča je Šla zadeva! )r 
pa so posod naleteli na betons
ki zid< birokratske brezdušnost i . 
Tako Je bila njihova bel ovna a- 
k cij a < dejansko zadnje sredstvo? 
upravičena samopomoč? da bi za
varoval i svoj interes pred...-

Zares? pred kom? Zanimivo j- 
dejstvo? da je sodišče obravna
valo naše >udarnike< kot posame
znike? ne pa kot aktiviste hiš
ne samouprave? ki so le fizično 
realizirali v pravilnem postopku 
sprejeti sklep zbora stanovalcev. 
Po tej logiki bi moralo sodišče
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tudi akterje druge stran ir n apr. !

1 občinskega komiteja za gradbene
in komunalne zadeve obravnavati J 
na enak način - z oceno njihove ! 
preteklosti in njihovih značaj- I 
skih potez ter motivovr kakor so ! 
bili obravnavani nesrečoi stano- ! 
valci Letoviške 16. !

Tako pa izsleda* kot da Je hi- I 
Šna samouprava pred sodiščem ne- ! 
kaj nelegalnega in kot da je na- ! 
Ša oblast ljudstva* oblast obča- ! 
novr dobra le za resolucije/ v ! 
konkretnih primerih pa Je dosti I 
bolj pomembna oblast občinskega ! 
ref erent a.... !

Bati se Jer da bo obsodba res ! 
vzgojno vplivala na obsojence/ ! 
vendar na drugačen način/ kot # 
»eni sodišče. Namreč tako/ da i 
bodo prizadeti stanovalci Leto- J 
viške 16/ kot tudi njihovi sose- l 
dJe - kraiani soseske/ ki so se t 
v vel Hteai' $tev i 1 i * sol i dar i z i ral i S 
z njimi - pokazali fige ali še * 
kaj huJšesa* ko Jih bomo poziva- » 
1» k oživljanju hišne samouprave 1 

\ ali ko jih bomo pozivali k dru- l 
sira političnim akcijam* ko Ji« l 
bo»o govorili o samoupraviJanju J 
nasploh. i

Takšni negativni odmevi na to ‘ 
^ sodbo so vzbudili tudi pozornost * 
I predsedstva krajevne konference 1

S
l SZDL Portorož. Predsedstvo Je o r 
| zadevi razpravljala na svodi za*- l 

dnj t seji in je.sprejelo sklep/ l 
da morajo pristojni organi pr is- • 
5crbet i oceno a tern* v kolikšni * 
»eri Je bil celotni postopek v i 

I zvezi s spornim zidom pravilen ! 
(zanimiva okoliščina Je/ da blok l 
Letoviška 16 sploh ni»a uporab- J 
nesa dovoljenja!) in da se uso- 5 
toviJc še morebitna druga deJst- » 
var ki so povzročila* da se je 1 
zadeva tako nerodno zapletla. I

Nosoče še ot prepozno* da po- ' 
pravimo morebitno kr Ivico* v vsa- f 
kem primeru pa bo treba v bodoče • 

j1 takšne zadeve reševat i z več j i m J 
posluhom za potrebe in interese I 
občanov. (b.vuk) I

KRAJEVNI ODBOR RDEČEGA KRIŽA

nam je posredoval poročilo o iz
vedbi letošnje akcije NNNp:

Občinski odbor RK Piran Je dne 
19.3.1983 obvestil KO.RK Porto
rož, da je sovražnik na naših ::a- 

I hodnih mejah začel z določenimi

vojaškimi aktivnostmi in zato Je 
v Jugoslaviji razglašena mob;1i- 
zacij a «

To sporočilo Je prejela pred
sednica KO RK Portorož ob 03.00 
dne 19.3.1983. Takoj nato Je bil 
sestanek s članico 10 KS zadol
ženo za družbene dejavnosti in 
socialno delavko pri CZ KS Por
torož. Na tem sestanku smo b 1i 
seznanjeni z nastalo situacijo.
KO RK Portorož je že v svojem 
načrtu imel zadolžitve za primer 
izjemnega stanja ali mobilizaci
je. Po načrtu smo takoj začel z 
akcijo za prehrano aktiviranih 
krajanov - pripadnikov civilne 
zaščite, in narodne obrambe.Tak jJ 
smo pripravili čaj* tako* da ->o 
imeli aktivirani krajani ne*aj 
toplega že ob 05.00* to Je 2 uri 
po aktiviranju.

Prva skrb Je bila ugotovit?* 
za koliko ljudi bomo potrebovali 
hrane. Prvotno smo nameravali 
pripraviti 20 obrokov* potem pa 
smo ob 10.00 uri prejeli nalogo* 
da pripravimo za 40 ljudi hrari. 
Tudi za dodatne nalose smo bit 
pripravlJeni* tako* da smo imeli 
za kosilc* ki Je bflo ob 11.0C h 
že vse nared rn smo podelili nra- 
no po prosraifiu. Za.kosilo je ;* 1 
golaž s polento. Povedati »or ao 
tudi to* da smo imeli delne o- T. 
ličine kruha iz domače peke že ob 
9*00 uri. Kruh so pekle krajanke* 
članice KRK Portorož v naši orsa- 
nizaci>f na prostovoljni podlagi.

Dežurstvo na KORK Portorož Je 
bito neprekinJeno od napovedi mo- 
mobllizaciJe do konca vaje.

Važna naloga Je bila tudi zai- 
ranJe sanitetnega materiala. Ak
cija Je bila zelo uspešna in na
branega je bilo dovolj sanitetne
ga materiala za trenutne potrebe.

Ob 10.30 Je bila aktivirana 
poizvedovalna služba* ki Je svoje 
delo dobro opravila in Je dala 
poročilo ob 12.uri.

Zbiranje oblek tn stal ih po
trebščin Je bilo organizirano <n 
dobro izvedeno.

V sodelovanju s predstavnico 
odbora za družbene dejavnosti smo 
obiskali občane* ki bi v primeru 
potrebe morali biti zaščiteni in 
evak uIr ani .

0 popoldanskih urah je bil or
ganiziran miting* na katerem je 
sodelovalo večje Število članic 
in članov RK Portorož.

Od 17. do 22. ure Je bilo raz-

i

o
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deljenih 30 obrokov hrane akti
viranim občanom -

Po nalogu obt'; inskega odbora 
RK Je bila akcija prekinjena ob 
2 2 - uri.

20.3.1983 smo ponovno aktivi
rali odbor RK Portorož. Tudi te
ga dne smo imeli veliko dela pri 
pripravi hrane za aktivirane kra
jane. Pripravljenih in razdelje
nih je bilo 30 obrokov za zajtrk. 
Aktivirani so dobili kislo zelje 
s klobaso in kruhom. Ves čas sta 
bila na razpolago čaj in kava; 
predvsem z e* tiste? ki so bili v 
nočnih službah.

Vaja - mobilizacija je bila 
zaključena ob 10.00 uri.

Povedati moramo? da je vsa ak
cija potekala brez zapetljajev? 
organizirano in delavno. Presene
tila nas je pripravljenost naših 
članic za vsako pomoč? ki bi bila 
potrebna v izrednih razmerah. Ne 
kaže navajati posameznih imen? 
ker je bilo veliko takih članic? 
ki so pokazale sposobnost? prip

ravljenost in patriotizem.
Predsednica KORK 

P or tor ož 
Ivanka Troha

-i- + + + + + + + + + + 4-4- + * + + + + ♦ + + + +• + + + + + +++

P0RT0R0ŽANI!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!

SODELUJTE PRI NASTAJANJU

VAŠEGA GLASILA«

Pričakujemo vase prispevke? pa 
tudi vaše predloge in pripombe. 
Vsi nam bodo dobrodošli? saj bo 
naše glasilo lahko živelo le? če 
nas bo kar največ sodelovalo pri 
njegoven> ob l i kovanju.

VaSe prispevke? predloge? pri 
pombe itd lahko posredujete čla- 
informativne skupine? ki živijo 
v vaši soseski? ali pa na sedežu 
krajevne skupnosti.

********************************
********************************

MNENJA KRAJANOV 0 PRVI ŠTEVILKI NAŠEGA GLASILA

BORIS BEKEšs 0Z glasilom sem zadovoljen. Naj se vsebinsko še razširi 
naj zajame širše področje informiranj a? predvsem o 
domačih novicah. Glasilo naj pridobi še nove občasne 
dopisnike? ki nas bodo seznanjali z zanimivostmi. Mis
lim? da nam Je tako glasilo potrebno!

MILJANA JELIčIčs Iz tega min i -časopisa zvemo? kaj je novega tu? kjer 
živimo. >Primorske novice< ali >Delo< ne moreta obja
vljati takšnih drobnih zanimivosti? ki pa so za preb
ivalce Portoroža važne, želim? da časopis nebi prene
hal izhajati in da bi nas v bodoče seznanjal z vsem? 
kar nas zanima.

BERTA ČERNE: Glasilo mi Je všeč? prva številka je vsebinsko zado
voljiva. Naj tudi prihodnje števiIke sproti obveščajo 
krajane o vseh zanimivih dogodkih!

LOVRO VERG0LIN: Glasilo >Portorožan< se mi zdi v redu. Ker občani po
navadi ne zvedo? kakšna stališča zastopajo delegati 
naše KS v skupščinah? naj bi Jih >PortoroŽan< infor
miral tudi o tem. Večji poudarek bi morali dati sose
ski. Od tam naj prihaja prvotna in povratna informa
cija. Nadalje mora glasilo seznanjatri krajane tudi z 
delovanjem društev z našega področja.

MILAN D0MI0? DRAGO ing. HARTNER? JOLANDA KOS: Prve številke glasila 
krajanov Portoroža žal ni^iao prejeli? zato o njem ne 
moremo soditi, škoda? da ni prišla do vseh? ki jim je 
bila namenj ena!

********** t************
* GLASILO KRAJANOV PORTOROŽA
* GI0RNALIN0 DET CITTADINI
* Dl P0RT0R0SE

Izdaja Informativna skupina * 
pri svetu krajevne skupnosti * 
Obala 16 Portorož * 
Odgovorni urednik Boris Vuk *

********* ******* ******** **********


